



1960 → 2010

Le Nigeria

célèbre
son indépendance
à Paris

le 1^{er} octobre 2010

Let's celebrate together!



The giant of Africa turns fifty

PROGRAMME

28 Septembre 2010
10h00 à 12h30 :
Conférence par le professeur Philip Emeagwali, informaticien nigérian de renommée internationale (surnomé le «Bill Gates» africain) sur le thème : «Nigeria - hier, aujourd'hui et pour toujours»
Lieu : MEDEF, 55 avenue Bosquet, 75007 Paris

28 et 29 Septembre 2010
18h30 à 23h00 :
- Exposition-Photos de Sunmi Smart-Cole
- Danse traditionnelle par «SWANGE DANCE TROUPE» de l'Etat de Benue, Nigeria
Lieu : Musée Dapper, 35bis, rue Paul Valéry, 75116 Paris

1^{er} Octobre 2010
Réception officielle (sur invitation)
Lieu : Pavillon Armenonville
Allée de Longchamps, Bois de Boulogne, 75016 Paris
Métro : Porte Maillot

PROGRAMME

28th September 2010
10h00 to 12h30 :
Conference by professor Philip Emeagwali, Super computer scientist and futurist (aka «Bill Gates» of Africa) on «Nigeria -then, now and forever»
Venue: MEDEF, 55 avenue Bosquet, 75007 Paris

28 & 29th September 2010
- 18h30 to 23h00 :
- Photo exhibition by Sunmi Smart-Cole
- Traditional dance by «SWANGE DANCE TROUPE» of Benue State, Nigeria
Venue : Musée Dapper, 35bis rue Paul Valéry, 75116 Paris

1st October 2010
Official reception (by invitation)
Venue: Pavillon Armenonville
Allée de Longchamps, Bois de Boulogne, 75016 Paris
Métro Porte Maillot

The Federal Republic of Nigeria turns 50 on 1st of October 2010 as an independant nation. The embassy of Nigeria and the Permanent Delegation of Nigeria to UNESCO, both in Paris, will celebrate Nigeria's Golden Jubilee anniversary with a number of activities. These include an anniversary lecture by a world-class Nigerian computer scientist, photo exhibition by a leading Nigerian photographer and performances by the famous «SWANGE DANCE TROUPE» of Benue State, Nigeria.

La République Fédérale du Nigeria fête son cinquantième anniversaire de l'indépendance le 1^{er} octobre 2010. L'ambassade du Nigeria en France, La délégation Permanente du Nigeria auprès de l'UNESCO à Paris organisent autour de cet évènement des manifestations pendant trois jours et une conférence donnée par un informaticien nigérian de renommée internationale; une exposition de photos et, en parallèle, un spectacle de danse traditionnelle par le groupe «SWANGE» de l'état de Benue au Nigeria.

For more information, contact :
EMBASSY OF NIGERIA
173, avenue Victor Hugo, 75116 Paris
Tél. : 01.47.04.68.65



Co-sponsors : TOTAL, MEDEF